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ПРИШТИНА – "Косовски премијер" Хашим Тачи оценио је данас да је повлачење
првобитне резолуције Србије о Косову у ствари „губитак битке пре њеног почетка”.

  

На конференцији за новинаре на приштинском аеродрому на повратку из посета
Њујорку и Катару, Тачи је оценио изузетно значајним догађајем усвајање резолуције коју
су Генералној скупштини УН предложиле земље Европске уније и Србија.

  

Тачи је такође ченио изузетно значајном и успешном посету Њујорку и Катару.

  

Према његовим речима, резолуција усвојена на Генералној скупштини УН треба да
затвори поглавље сукоба између Косова и Србије и да отвори ново поглавље
„међудржавне сарадње између две земље”.

  

Тачи сматра да је саветодавно мишљење Међународног суда правде правно
легитимисање независности Косова и да оно представља нови политички и дипломатски
успех државе Косово.

  

„Нова резолуција ГС УН ће довести до консолидације и јачања државе Косово и њених
институција, регионалне сарадње али и нових признања за државу Косово”, рекао је
Тачи.

  

Он је истакао да Влада Косова поздравља чињеницу да је и Србија прихватила
предложену резолуција, „што је у неку руку и признање државе Косово од стране
Србије”.

  

(Бета)
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